

# **HKMAKSLoCollege**

香港管理專業協會羅桂祥中學





















Caring and Excellence

關顧與卓越

# Background

Mission: Our school is committed to providing students with a high-quality education. We aim to give every student the opportunity to develop ethically, intellectually, physically, socially, and aesthetically, so they can become responsible, contributing citizens of their community and country.

Motto: In Search of Excellence

Ethos: Our school attaches great importance to students' self-discipline as well as good manners.

## 學校背景

辦學宗旨:學校致力為學生提供優質教育,讓學生在德、智、體、群、美各方面均衡發展,並成為對社會及國家有承擔精神的公民。

校訓:臻善敏行

校風: 學校校風嚴謹, 教導學生以淳樸、律己為本。



# **An English-Rich Environment**

- With two experienced native-speaking English teachers, our school offers students ample opportunities to communicate in authentic English and to experience Western culture.
- A wide range of English activities is organised regularly, including festive celebrations and English competitions.
- The English Café is an ideal place to learn English in a fun, interactive way.
- We also organise regular overseas study tours to Englishspeaking countries, allowing students to experience authentic English through cultural lessons and excursions.

# 強勢英語環境

- 聘用教學經驗豐富的外籍英語教師
- 定期舉辦多元化英語活動及課後英語活動小組
- 設立全英語活動場所English Café
- 組織海外遊學團

## **Our Recent STEAM Achievements**

- The Artemis system revolutionizes archery coaching by converting abstract posture advice into objective, measurable joint-angle data through real-time detection and delayed feedback. This significantly boosts coaching efficiency and enables archers to correct their technique independently.
- Students won the Bronze Award for the HK Secondary Student Space Station Popular Science Payload with their project on cockroach biology in microgravity. This research monitors the effects of microgravity on cockroach reproduction and exoskeleton composition, contributing to the development of durable biomaterials and exploring a sustainable protein source for longterm space missions.
- Students attended the Hainan Space Innovation Youth Exchange Tour, where they witnessed an awe-inspiring rocket launch and explored cutting-edge technology at the Wenchang Aerospace Supercomputing Center, fostering pride and passion for China's advances in space and technology.

# 本校在STEAM取得的成就

- 「Artemis」系統為射箭訓練帶來突破,通過即時偵測和延時回放,將抽象的射箭姿勢指導轉化為精確的關節角度數據,大大提高了教練的效率和運動員自我糾正的能力。
- 學生榮獲 HK Secondary Student Space Station Popular Science Payload 銅獎,通過對「微重力下蟑螂生物學」的研究,探索微重力對蟑螂繁殖、外骨骼和飛行適應性的影響,為開發新型生物材料及未來太空食物來源提供科學基礎。
- 學生參加了海南航天創科青年交流團,親身感受火箭發射的震撼,並深入 了解文昌航太超算中心的尖端科技,激發他們對國家航天事業和創新科技 的自豪感與熱忱。

# Curriculum

Form	Subject
S1 - S2	Chinese Language, English Language, Mathematics, Science, Geography, Chinese History, History, Computer Literacy, Design and Technology, Technology and Living, Citizenship, Economics and Society, Putonghua, Visual Arts, Music, Physical Education, Moral and Civic Education
S3	Chinese Language, English Language, Mathematics, Science (Physics, Chemistry, Biology), Geography, Chinese History, History, Citizenship, Economics and Society, Information and Communication Technology, Integrated Business Subjects, Technology and Living, Visual Arts, Music, Physical Education, Moral and Civic Education
<u>NSS</u> S4 - S6	Core Subjects: Chinese Language, English Language, Mathematics, Citizenship and Social Development  Elective Subjects: Physics, Chemistry, Biology, Information and Communication Technology, Chinese History, Economics, Geography, Tourism and Hospitality Studies, Business, Accounting and Financial Studies (Accounting Module), Visual Arts, Mathematics Extended Part Module 1: Calculus and Statistics, Mathematics Extended Part Module 2: Algebra and Calculus, Japanese, Korean, Physical Education, Music (Network Programme)  Other Learning Experiences: Moral and Civic Education, Community Service, Career-related Experiences, Physical Development, Aesthetic Development, Leadership Training

# 課程編排

級別	科目
中一至中二	中國語文、英國語文、數學、科學、地理、中史、西史、普通電腦、設計與科技、科技與生活、公民、經濟與社會、普通話、視覺藝術、音樂、體育、德育及公民教育課
中三	中國語文、英國語文、數學、科學(物理、化學、生物)、地理、中史、西史、公民、經濟與社會、資訊及通訊科技、綜合商業、科技與生活、視覺藝術、音樂、體育、德育及公民教育課
高中學制 中四至中六	核心科目:中文、英文、數學、公民與社會發展科 選修科目:物理、化學、生物、資訊及通訊科技、中國歷史、經濟、地理、旅遊與款待、企業、會計與財務概論(會計單元)、視覺藝術、數學延伸部分單元一:微積分與統計、數學延伸部分單元二:代數與微積分、日文、韓文、體育、音樂(聯合課程) 其他學習經歷:德育及公民教育課、社會服務、與工作有關的經驗、體育發展、藝術發展、領袖訓練

## **HKDSE Results 2025**

- 108 students sat for the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) in 2025. The overall pass rate (Level 2 or above) for all subjects is 99.1%, which is significantly higher than the Hong Kong average of 86.1%.
- The pass rates for all subjects are above the Hong Kong averages. Students achieved a 100% pass rate in fourteen subjects, including Chinese Language, Citizenship and Social Development, Mathematics Extended Part (Calculus and Statistics), Mathematics Extended Part (Algebra and Calculus), Biology, Business, Accounting and Financial Studies (Accounting), Business, Accounting and Financial Studies (Business Management), Chinese History, Economics, Geography, Information & Communication Technology, Physics, Tourism and Hospitality Studies, and Visual Arts.
- Students attained credits and distinctions (Level 4 or above) in fifteen subjects at rates higher than the Hong Kong averages.
- 71.3% of students met university entrance requirements, well above the Hong Kong average of 43.0%.
- 99.1% of students met sub-degree entrance requirements, compared to the Hong Kong average of 73.4%.

# 2025香港中學文憑考試

- 本校有108位學生參加2025年香港中學文憑考試。整體及格率(等級二或以上)達99.1%,高於全港的86.1%。
- 全部科目及格率高於全港水平,其中14科及格率更達100%,包括中國語文、公民與社會發展、數學延伸部分(微積分與統計)、數學延伸部分(代數與微積分)、生物、企業、會計與財務概論(會計)、企業、會計與財務概論(商業管理)、中國歷史、經濟、地理、資訊及通訊科技、物理、旅遊與款待和視覺藝術。
- 15科優良率(等級四或以上)高於全港水平。
- 71.3% 學生考獲大學學位入學資格,高於全港的43.0%。
- 99.1% 學生考獲副學位入學資格,高於全港的73.4%。

# A Wide Range of Extracurricular Activities 多元課外活動

#### Academic Groups 學術小組

AA Ambassadors 學務大使
Biology Society 生物學會
Business 經商
Chinese History 中史
Chinese Society 中文學會
English Debate 英文辯論
English Society 英文學會
Geography 地理
Information Technology 資訊科技
Citizenship and Social Development 公民與社會發展科
Mathematics 數學
Science 科學



Visual Arts 視藝

Archery 箭藝 Badminton 羽毛球 Basketball 籃球 Beach Volleyball 沙灘排球 Table Tennis 乒乓球 Volleyball 排球

#### Special Functional Teams 專責小組

Flag Raising Team 升旗隊 Stage Management Team 舞台管理組









# A Wide Range of Extracurricular Activities 多元課外活動

#### Interest Groups 興趣小組

Baking Club 烘焙學會

Boy Scouts 男童軍

Chess Club 棋藝學會

Chinese Calligraphy Class 中文毛筆書法班

Choir 合唱團

Christian Fellowship 團契小組

Cooking Class 烹飪班

Creative Media Club 創意媒體學會

Dance Team 舞蹈組

Drama Club 戲劇學會

English Drama Club 英文話劇學會

Girl Guides 女童軍

Korean Language Cultural Club 韓國文化學會

Magic Club 魔術學會

Orchestra 管弦樂團

Photography Club 攝影學會

Putonghua Club 普通話學會

Scrabble Club 英文拼字遊戲學會

Transportation Club 交通學會

Volunteer Team 義工隊

#### **STEAM Activities STEAM**活動

Drones 無人機 ARTEMIS 運動科技

Discovery Express 虛擬實景











## **Orientation Activities**

In August, our school organises a series of activities for pre-S1 students, such as an English day camp, an education camp, and learning-skills courses. These activities aim to help students adapt to secondary school life, master learning skills, and enhance their English proficiency.

# 迎新活動

每年8月,本校會為中一新生預備一系列的活動,例如英語日營、教育營及學習技巧訓練班,讓他們盡早適應中學課程,掌握中學的學習技巧及提升英語能力。







# Information Day 2025

#### **HIGHLIGHTS OF ACTIVITIES**

- Talks on K S Lo School Life
- Interview Workshops
- Campus Tours
- Maker Faire @ K S Lo
- Game Booths

Date: 29 Nov 2025 (Sat)

Time: 9:00 am - 4:00 pm



Free Admission 歡迎光臨指導

**歓迎**尤品指导



Address: 26 Tin Pak Road, Tin Shui Wai, NT, Hong Kong

Phone: 24703363

Website: www.hkmakslo.edu.hk



# THE HONG KONG MANAGEMENT ASSOCIATION K S LO COLLEGE

# BRIEFING SESSION ON SI DISCRETIONARY PLACES 中一自行收生簡介會

DATE: 4 JANUARY 2026 (SUN)

TIME: 2:00PM TO 4:00PM

**VENUE: SCHOOL HALL** 

## **Registration Opens Soon**

Address: 26 Tin Pak Road, Tin Shui Wai, NT, Hong Kong

Phone: 24703363

Website: www.hkmakslo.edu.hk





# School Information 學校資料

Address: 26 Tin Pak Road Tin Shui Wai

NT Hong Kong

Tel: 2470 3363 Fax: 2470 1106

Email: college@hkmakslo.edu.hk

Website: http://www.hkmakslo.edu.hk

校址: 新界天水圍天柏路26號 (近嘉湖銀座)

電話: 2470 3363 傳真: 2470 1106

電郵: college@hkmakslo.edu.hk

網址: http://www.hkmakslo.edu.hk

